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Zápis č. 7/2023 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 17. 10. 2023 

 

Čas konání: 
od 18:01 hod. do 19:52 hod. 

 

Přítomni: 

Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 

 

Nepřítomni: 
omluven:  
neomluven:  
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 7/2023 v 18:01 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi Martin Havlíček a Jan Stružka. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu Martina Havlíčka a 
Jana Stružku. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 

proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
5. Projednání dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 
6. Projednání smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení pozemkové služebnosti (PPD a.s.) 
7. Projednání smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6023279/002 
8. Projednání rozšíření kamerového systému 
9. Zpráva z jednání finančního výboru 



2 z 10 

10. Zpráva z jednání výboru pro kulturu a vzhled obce 
11. Projednání rozpočtového opatření č. 6 
12. Projednání možnosti zastřešení multifunkčního hřiště 
13. Projednání financování výstavby chodníků v ulici K Herinku a Hlavní 
14. Projednání možností bezpečnějšího přecházení v ulici Hlavní 
15. Projednání záměru realizace workoutového hřiště v lokalitě „u pumptracku“ 
16. Projednání zavedení slavnostního obřadu „vítání občánků“ 
17. Projednání návrhu na zřízení věcného břemena chůze a jízdy na pozemcích obce 
18. Různé 

- Informace Jednání obalovna Herink 
- Informace GSFT 

 
Diskuse: 
Zastupitel Prokš navrhl rozšířit program o bod Zpráva z jednání kontrolního výboru. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program včetně rozšíření. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 

proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
4/2023/5 – trvá – čeká se na dohodnutou opravu cesty 
6/2023/5 – splněno – název ulice zapsán v RUIANu 
6/2023/6 – splněno – rozpočtové opatření zaneseno do účetnictví 
 
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
5. Projednání dodatku č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 

Termín podání návrhu bodu programu: 

10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
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Starosta předložil návrh dodatku ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti, který reflektuje 
zavedení autobusové linky 328 do obce Herink. Dále upozornil, že s výdaji již bylo počítáno ve schváleném 
rozpočtu obce na rok 2023. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje dodatek dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu k jeho podpisu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
6. Projednání smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení pozemkové služebnosti (PPD a.s.) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení pozemkové služebnosti na pozemcích kde 
plánuje obec vybudovat nový chodník. Bez uzavření této smlouvy nevydá Pražská plynárenská Distribuce, a.s. 
souhlas se stavbou. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení pozemkové služebnosti v předloženém 
znění, a to na pozemek p. č. 68/3 a zplnomocňuje starostu k jejímu podpisu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Projednání smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6023279/002 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Mirek Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil návrh smlouvy o zřízení věcného břemene dle dříve uzavřené smlouvy o smlouvě 
budoucí. 
 
Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo schvaluje smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6023279/002 a zplnomocňuje 
starostu k jejímu podpisu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
8. Projednání rozšíření kamerového systému 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil nabídku na rozšíření kamerového systému, nabídku předložila společnost, která dlouhodobě 
spolupracuje s obcí i s obecní policií Vestec, která kamerový systém provozuje a dozoruje. Jedná se o rozšíření 
kamerových bodů dohlížejících na „hnízda“ tříděného odpadu. Jedna kamera je navržena na hlavní křižovatku, a 
to především z důvodu kontroly průjezdu obcí a k relativně častému vandalismu na autobusových zastávkách. 
Nabídka zahrnuje i pořízení samostatného serveru pro kamerový systém. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo souhlasí s předloženou nabídkou ve variantě A na rozšíření kamerového systému a zplnomocňuje 
starostu k objednání rozšíření kamerového systému. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, 
Michal Janoušek 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 7/2023/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
9. Zpráva z jednání finančního výboru 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Jan Stružka 
  
Diskuse: 
Předseda finančního výboru přednesl zprávu finančního výboru. 
 
Předmětem kontroly bylo: 
 
1. Ověření výdajů za období leden – červen 2023 v hodnotě vyšší než 5 tis. Kč. 
2. Ověření skutečného plnění rozpočtu za období leden – červen 2023 ve srovnání s plánem. 



5 z 10 

3. Srovnání výdajů a příjmů uvedených v rozpočtu s výdaji a příjmy zaznamenanými na bankovních 
účtech a v pokladně za období leden – červen 2023 
4. Ověření provedení rozpočtových opatření ve srovnání s rozpočtovými opatřením schválenými 
zastupitelstvem za období leden – červen 2023 
5. Ověření výši vyplacených odměn zaměstnancům, členům zastupitelstva, starostovi a 
místostarostovi za období leden – červen 2023 
 
Výsledky kontroly jsou následující: 
 
1. Všechny výdaje v hodnotě vyšší než 5 tis. Kč vynaložené za období leden – červen 2023 jsou spojené 
s činností obce. Nebyl nalezen žádný finanční výdaj, který by byl realizován s osobou majetkově nebo 
personálně propojenou s členy zastupitelstva, starostou nebo místostarostou v hodnotě vyšší než 5 tis. 
Kč. 
2. Za období leden – červen 2023 činí příjmy obce 12,4 mil. Kč a výdaje obce 6,9 mil. Kč. Plánovaný 
přebytek rozpočtu obce na kalendářní rok 2023 činí 2,4 mil. Kč. 
3. Výdaje a příjmy uvedené v rozpočtu souhlasí se skutečnými výdaji a příjmy realizovanými na 
bankovních účtech a pokladně za období leden – červen 2023 
4. Rozpočtová opatření za období leden – červen 2023 schválená zastupitelstvem byly do rozpočtu obce 
promítnuty. 
5. Členům zastupitelstva, starostovi a místostarostovi nebyly za období leden – červen 2023 vyplaceny 
žádné odměny, které by neschválilo zastupitelstvo. Zaměstnancům byly za období leden – červen 2023 
vyplaceny celkové odměny ve výši 20 tis. kč nad rámec hrubé mzdy. 
 
Finanční výbor předal starostovi obce následující návrhy úprav skutečného plnění rozpočtu: 
 
a) Rozpočtová položka osobní náklady na činnost Místní samosprávy je za období leden – červen 2023 dle 
rozpočtu naplněna z 78%, zatímco stejná rozpočtová položka na činnost Péče o vzhled obcí a veřejnou 
zeleň je naplněn z 0%. Doporučujeme vykázat osobní náklady na p. Kapala do rozpočtové položky 
Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň. 
 
b) V rozpočtu je uveden skutečný příjem z úroků ve výši 1,1 mil. Kč za období leden – červen 2023, 
zatímco výnos z úroku za období leden – červen 2023 uvedený ve výkazu zisku a ztrát činí 0,5 mil. Kč. 
Úroky z termínovaných vkladů za období leden – červen 2023 činí 0,5 mil. Kč. a úroky ve výši 0,6 mil. 
Kč byly realizovány již v roce 2022, na běžný účet obce byly úroky z termínovaného vkladu za rok 
2022 převedeny až v roce 2023. Doporučujeme do 
 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
10. Zpráva z jednání výboru pro kulturu a vzhled obce 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Zdeněk Zachař 
  
Diskuse: 
 
Předseda výboru pro kulturu a vzhled obce předložil zprávu z jednání výboru 
 
Výbor řešil tyto body: 
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1. Výsadba nových stromků proběhne 3.11.2023. Sázet stromy budou dobrovolníci z firmy Sázíme stromy, 

následně 4.11.2023 proběhne druhá fáze sázení, kterou budou provádět dobrovolníci z obce Herink. 

Vyřizuje členka výboru Jana Šteffelová.  

2. Po letních dětských prázdninách bude pokračovat nedělní setkávání příznivců volejbalu. Další zájemci 

nechť kontaktují člena výboru Martin Suchánek (tel.: 603 866 060).  

3. Dále jsme probrali návrh zastřešení multifunkčního hřiště, návrh přednese na zastupitelstvu člen 

zastupitelstva Honza Stružka. Výbor návrh rád podpoří. 

4. Byla dokončena oprava Zvoničky a Křížku v ulici Radějovická. 

5. Započala výstavba pumptrackového hřiště, dokončení je plánováno v listopadu tohoto roku. 

6. Na návrh výboru byla objednána vánoční výzdoba. Objednalo se 20 kusů vánočního osvětlení na lampy 

uličního osvětlení. 

7. 9.12.2023 se bude konat Sousedská zábava obce Herink, v zámeckém sálu Modletice. Start 18.00. Na 

večer je také objednána kapela, která bude pro vás hrát od 20.00. Konec akce je plánován na 2.00 ráno. 

Prodej slosovatelných vstupenek do tomboly se bude prodávat na úřadu obce Herink, o zahájení prodeje 

budou občané včas informováni. Součástí večera je tedy i tombola, kde můžete vyhrát hezké ceny, 

k zakoupení na místě bude malé občerstvení a pití všeho druhu. Kapacita sálu je pouze 120 míst, proto 

neváhejte koupit vstupenky včas.  

8. Výbor doporučil sjednocení poutačů na lampách, aby poutače na firmy podnikající v obci byly jednotnější 

a vypadaly lépe než doposud.  

9. Výbor také dává zastupitelstvu ke zvážení výrobu dřevěného betlému, který by nahradil stávající. Pokud 

by návrh zastupitelstvo schválilo, realizace by probíhala až v roce 2024. 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
11. Projednání rozpočtového opatření č. 6 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh rozpočtového opatření č. 6. Rozpočtové opatření navrhuje navýšit: 
 
Paragraf: 
2219 – Vybudování lávky napojení cesta pumptrack  + 150 000,- 
3399 – Kulturní akce Modletice, Mikulášská, roz. strom  + 130 000,- 
3421 – Workout + mobiliář pumptrack + 600 000,- 
3745 – Výsadba pumptrack + úprava zeleň Ve Stráni + 200 000,-  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu k jeho 
provedení. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 
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proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/11 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
12. Projednání možnosti zastřešení multifunkčního hřiště 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Jan Stružka 
  
Diskuse: 
Zastupitel Stružka navrhl na základě podnětů občanů zvážení zastřešení multifunkčního hřiště. Zastupitelé 
diskutovali možnosti, náklady a přínos této investice. Na základě debaty se zastupitelé shodli na zveřejnění 
ankety k zjištění zájmu občanů. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
13. Projednání financování výstavby chodníků v ulici K Herinku a Hlavní 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta informoval, že na plánovanou výstavbu chodníků nejsou v současné době vypsány žádné vhodné 
dotace. Dotace na chodníky vypisuje buď SFDI nebo IROP. Podmínkám SFDI však plánovaný chodník nevyhovuje 
(protože je přerušen na více než sedm metrů), stejný problém obec řešila i u chodníku v ulici Hlavní podél 
Budamontu. IROP v současné době již dotační titul vypsaný nemá. Vzhledem k současné ekonomické situaci není 
jisté, zda budou tituly vypsány v roce 2024. I v případě, že by dotační tituly vypsány byly, čekání na ně oddálí 
realizaci projektu minimálně o  rok a půl. Zastupitelé se shodli, že v případě budování chodníků se jedná o 
významnou prioritu obce a i vzhledem zdravému cashflow obce je možné tuto výstavbu financovat z vlastních 
zdrojů. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo souhlasí s plánovanou výstavbou chodníků z vlastních zdrojů. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka, Michal Janoušek 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 7/2023/13 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
14. Projednání možností bezpečnějšího přecházení v ulici Hlavní 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
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Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
Zastupitelé opětovně diskutovali o možnosti zvýšení bezpečnosti na místních silnicích. 
Budou poptány ukazatele aktuální rychlosti. S dopravním inženýrem bude konzultována možnost efektivního 
umístění zrcadel a vodorovného značení vedoucí ke zpomalení provozu. 
Starosta informoval, že je plánována realizace tří nových přechodů pro chodce, a to v ulici Radějovická a dva 
přechody v ulici Hlavní. Tyto přechody musí odsouhlasit majitel komunikace, tedy Středočeský kraj, a dále policie 
ČR a silniční úřad Říčany. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
15. Projednání záměru realizace workoutového hřiště v lokalitě „u pumptracku“ 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
Zastupitel Prokš navrhl umístit do „areálu“ nově budovaného pumptracku workoutovou sestavu. Občané 
přilehlých pozemků upozornili, že aktivně nevystupovali proti záměru vybudování pumptracku, přesto však 
požádali zastupitele, aby zvážili umístění workoutového zařízení dále od jejich pozemků, a to z důvodu rozptýlení 
lidí od jejich domů a zahrad. Zastupitelé se shodli, že workoutové zařízení bude jako mobiliář umístěno v blízkosti 
vycházkové trasy. Bude vybrán vhodný prvek umožňující toto umístění. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
16. Projednání zavedení slavnostního obřadu „vítání občánků“ 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
Zastupitel Prokš navrhl na základě podnětů občanů zavést obřad vítání občánků. Starosta informoval, že 
s tímto obřadem počítá v jarních měsících roku 2024. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
17. Projednání návrhu na zřízení věcného břemena chůze a jízdy na pozemcích obce 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
10. 10. 2023 
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Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
Zastupitel Prokš přednesl návrh na zřízení věcného břemene na pozemky v ulici Do Višňovky, a to ve prospěch 
majitelů přilehlých pozemků. Jako důvod uvedl zajištění přístupu těchto majitelů na jejich pozemky. 
Místostarosta vysvětlil, že přístup na pozemky je zajištěn tím, že bylo vydáno stavební povolení, jehož součástí 
je připojení pozemku na stávající komunikaci a proto je věcné břemeno nadbytečné. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
18. Zpráva kontrolního výboru 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
17. 10. 2023 
 
Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
 
Předseda kontrolního výboru p. Prokš představil zjištění kontrolního výboru. 
 
Bylo konstatováno, že všechna usnesení byla splněna. 
 
Dále proběhla kontrola dodržování právních předpisů konkrétně na: 
 
Zákon č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek,  
Zákon č. 541/2020 Sb., o odpadech a  
Zákon č. 128/2000 Sb., o obcích. 
 
U dodržování zákona č. 134/2016., o zadávání veřejných zakázek došlo k nedodržení uveřejňování uzavřených 
smluv na profilu zadavatele obce. Dále nebyly na profilu zadavatele uveřejněny Písemné zprávy zadavatele a 
oznámení ve VVZ. Na profilu zadavatele jsou věci uveřejněny zmatečně. 
 
Předseda výboru Prokš, dále upozornil, že dle jeho názoru je vzhledem ke stáří smlouvy a objemu zakázky na 
likvidaci odpadů uzavřené se společností FCC (dříve A.S.A.) nutné vyhlásit výběrové řízení tak, aby byla zakázka 
v souladu se zákonem o zadávání veřejných zakázek. Starosta upozornil, že výsledek veřejné zakázky na výběr 
nového dodavatele může výrazně zvýšit cenu za likvidaci odpadů pro občany obce. Jako příklad uvedl ceny, které 
v minulém roce vysoutěžila obec Průhonice. 
 
Při kontrole dodržování zákona 541/202 sb. o odpadech bylo zjištěno, že obec neplní svou povinnost nejméně 
jednou ročně způsobem umožňujícím dálkový přístup informovat o způsobech a rozsahu odděleného 
soustřeďování komunálního odpadu, využití a odstranění komunálního odpadu a o možnostech prevence a 
minimalizace vzniku komunálního odpadu. Nejméně jednou ročně obec zveřejní způsobem umožňujícím dálkový 
přístup kvantifikované výsledky odpadového hospodářství obce včetně nákladů na provoz obecního systému. 
 
Při kontrole dodržování zákona 128/2000 sb. o obcích bylo zjištěno, že obec opakovaně nedodržuje § 93 odst. 1 
tohoto zákona a to tím, že pozvánky na zastupitelstvo obce jsou uveřejňovány pouze šest dní před konáním 
místo sedmi dní. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
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 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
19. Různé 
 
Místostarosta informoval, že proti vydanému stavebnímu rozhodnutí ve věci rozšíření obalovny Herink o 
vyhřívání multiprachem bylo podáno blanketní odvolání. Místostarosta se dotázal zastupitele Prokše, kdy bude 
dodán jím přislíbený posudek z VŠCHT. Zastupitel Prokš přislíbil posudek zaurgovat. 
 
Starosta informoval, že dle veřejně dostupných informací by měla začít výplata prostředků ze zkrachovalé 
Sberbank v průběhu listopadu až prosince. Dle doporučení právního zástupce obce bude požadovaná částka 
GSFT vyplacena po obdržení prostředků z insolvence. Starosta dále uvedl, že právní zástupce obce je v kontaktu 
jak s insolvenční správkyní, tak i s JUDr. Peškovou u které byla vedena advokátní úschova. 
 
Zastupitel Stružka upozornil, že dle informací z mateřské školy bude potřeba umístit cca 25 dětí do základních 
škol. Starosta informoval, že dle předběžných jednání je šance umístit cca 15 dětí do ZŠ Modletice. Dále 
informoval, že stále probíhá jednání s ZŠ v Sulicích. Dílčí výsledek jednání s obcí Sulice bude znám na začátku 
roku 2024. 
 

Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      

20. 10. 2023 
 
 
Zapsal: 
 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Martin Havlíček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Jan Stružka: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 


